
Zápis ze zasedání Akademického senátu JAMU 

ze dne 16. května 2018 

Přítomni (7): doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.; prof. MgA. Martin Opršál; doc. MgA. Lukáš 
Rieger, Ph.D.; MgA. Jonáš Konývka; Mgr. Miroslav Ondra; MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D.; BcA. Ivana 
Pavlů, DiS.;  

Doc. Mgr. Hana Halberstadt přišla v 10 hod; 

Omluveni (4): Doc. MgA. Roman Novozámský; doc. MgA. Jan Jiraský, Ph.D.; Gabriela Vojtičková, DiS.; 
Stanislav Čaban; 

Vystupující hosté (4): prof. Mgr. Petr Oslzlý (rektor JAMU); JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU); prof. 
Silva Macková (prorektorka JAMU); Mgr. Martin Prokeš (právník JAMU); doc. Jana Goliášová 
(proděkanka HF). 

Zahájení 

Předsedkyně AS JAMU doc. Květoslava Horáčková přivítala přítomné senátory a hosty. Přítomno bylo 
sedm z dvanácti senátorů, předsedkyně konstatovala, že zasedání AS JAMU bylo svoláno podle všech 
náležitostí, a v souladu s Jednacím řádem AS JAMU prohlásila senát za usnášeníschopný. Dále požádala 
přítomné senátory o schválení změněného pořadí bodů programu zasedání AS JAMU: 

1. schvalování Výroční zprávy o činnosti JAMU za rok 2017; 
2. schvalování Výroční zprávy o hospodaření JAMU za rok 2017; 
3. schvalování novelizace Studijního a zkušebního řádu JAMU; 
4. schvalování Jednacího řádu Rady pro vnitřní hodnocení JAMU; 
5. schvalování Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem; 
6. různé. 
 
Změna pořadí projednávaných bodů programu byla schválena tichým souhlasem. 

1. Schvalování Výroční zprávy o činnosti JAMU za rok 2017 

Kvestorka Lenka Valová byla pověřena rektorem, aby představila Výroční zprávu o činnosti 2017 (prof. 
Medek je na dlouhodobě plánované zahraniční cestě) a Výroční zprávu o hospodaření JAMU za rok 
2017, změny v předložené zprávě proti zprávám z let minulých, význam a další užití dokumentu. 

Kvestorka Lenka Valová informovala senátory o tom, že Výroční zpráva o činnosti již nabyla značných 
rozměrů, a rektorát tedy plánuje pro další rok metodiku pro zpracování. Výroční zpráva byla 
projednána metodou per-rollam Uměleckou radou JAMU bez připomínek.  Dále připomínky dopředu 
předložil pouze prof. Opršál, jeho připomínky byly vypořádány.  

Jonáš Konývka a Květoslava Horáčková přednesli drobné připomínky – korektorského charakteru, které 
byly přijaty. 

Výsledky hlasování o schválení předložené Výroční zprávy o činnosti 2017 aklamací: 



Senát se seznámil s drobnými legislativně-technickými připomínkami, které byly do Výroční zprávy 
o činnosti za rok 2017 zapracovány.  

Výroční zpráva o činnosti 2017 byla schválena. 

ANO 7 hlasů; NE 0 hlasů  

2. Schvalování Výroční zprávy o hospodaření JAMU za rok 2017 

Kvestorka Lenka Valová představila Výroční zprávu o hospodaření JAMU za rok 2017, změny 
v předložené zprávě proti zprávám z let minulých, význam a další užití dokumentu, upozornila na 
změnu mzdového předpisu. 

Struktura Zprávy je dána Ministerstvem školství, mládeže a tělovýchovy. Součástí Výroční zprávy je i 
výrok externího auditora, který provádí kontrolu finančního vypořádání instituce se státním 
příspěvkem, závěr je bez negativního nálezu. 

Na dotaz předsedkyně, zda jsou vyčísleny náklady na senát – JUDr. Valová reagovala, že tyto náklady 
jsou součástí nákladů na sekretariát rektorátu. 

Dotaz předsedkyně na grant „nábyteček“:  Grant nábyteček nebyl přidělen, ale kvestorka Lenka Valová 
informovala, že obdobné granty budou opět vyhlášeny a JAMU bude reagovat na výzvy. 

Dotaz předsedkyně senátu na FRIM a stav webových stránek JAMU, kdy budou spuštěny. Kvestorka 
Lenka Valová přislíbila, že již brzy. Informovala o představení webu vedení fakult, padlo rozhodnutí, že 
s novým webem se nebude čekat na vyřešení situace kolem nového vizuálu. Byl vyřčen příslib pro 
spuštění nového webu v termínu 15. září (potažmo začátkem akademického roku 2018/2019). 

Předsedkyně Horáčková konstatovala, že stav webových stránek je naprosto tristní a pro uměleckou 
školu nepřijatelný. Byla otevřena i otázka nového vizuálu, kde chybí zadání pro veřejnou zakázku na 
užití vizuálu. Nové webové stránky tedy nebudou v designu nového vizuálu. 

Výsledky hlasování o schválení předložené Výroční zprávy o hospodaření JAMU za rok 2017 aklamací: 

Po projednání jedné legislativně-technické připomínky senát schválil Výroční zprávu o hospodaření 
JAMU za rok 2017.  

ANO 7 hlasů; NE 0 hlasů  

Usnesení AS JAMU: 

"Senát apeluje na co nejrychlejší spuštění nových webových stránek JAMU, a to nejpozději do 15. 
září 2018, a na brzké zavedení nové vizuální podoby JAMU." 

ANO 7 hlasů; NE 0 hlasů  

3. Schvalování novelizace Studijního a zkušebního řádu JAMU 

Předsedkyně AS JAMU vyzvala prof. Mackovou, prorektorku JAMU, k představení novelizace. Příprava 
novelizace proběhla za účasti obou děkanů, studijních proděkanů a vedení JAMU, kde byly vypořádány 
všechny připomínek obou fakult. 



Předsedkyně zevrubně připomněla průběh schvalování Studijního a zkušebního řádu JAMU v roce 
2017.  

Kvestorka Lenka Valová informovala o jednáních, která proběhla při tvorbě novelizace a vyzvala Mgr. 
Prokeše, aby AS JAMU seznámil s těmito změnami, které již byly probrány s JUDr. Koťátkovou z MŠMT. 

Proběhla obsáhlá diskuse a dotazy senátorů byly zodpovězeny. Dotazy k projednávané novelizaci 
přednesli místopředseda Jonáš Konývka a předsedkyně Květoslava Horáčková, na tyto dotazy reagovali 
kvestorka Lenka Valová, prorektorka Silva Macková a právník Martin Prokeš. Všechny dotazy byly 
uspokojivě zodpovězeny. 

Přišla senátorka doc. Mgr. Hana Halberstadt v 10:00 hod. 

Rektor JAMU Petr Oslzlý si osvojuje připomínku v článku 59, odst. 2) – ruší se část souvětí za čárkou; 
bod tedy nově zní: „ (2) Státní zkoušku ani její části nelze uznat.“ 

Výsledky hlasování o schválení předložené novelizace Studijního a zkušebního řádu JAMU aklamací: 

ANO  8 hlasů; NE   0 hlasů  

Novelizace Studijního a zkušebního řádu JAMU byla schválena. 

4. Schvalování Jednacího řádu Rady pro vnitřní hodnocení JAMU 

Na dotaz místopředsedy Konývky bylo vedením JAMU vysvětlen způsob jmenování členů Rady pro 
vnitřní hodnocení JAMU.  

Proběhla krátká diskuse nad obsahem předloženého Jednacího řádu a všechny dotazy byly 
zodpovězeny. 

Výsledky hlasování o schválení předloženého Jednacího řádu Rady pro vnitřní hodnocení JAMU 
aklamací: 

ANO 8 hlasů; NE 0 hlasů;   

Jednacího řád Rady pro vnitřní hodnocení JAMU byl schválen. 

5. Schvalování Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 

Předkladatel prorektor prof. Josef Kovalčuk se omluvil z jednání z důvodu dlouhodobě plánované 
návštěvy u lékaře.  

Předsedkyně AS JAMU projednala předložení Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování 
profesorem s prof. Josefem Kovalčukem telefonicky. Dále informovala AS JAMU o jednáních, která 
proběhla při zpracování připomínek z minulého zasedání AS JAMU k tomuto materiálu. K doplnění byla 
vyzvána kvestorka Lenka Valová, která potvrdila, že proběhly velmi obsáhlé diskuse a předkládaný 
materiál byl bohatě diskutován a shrnula nejaktivněji probíraná témata. 

Rektor JAMU prof. Petr Oslzlý si osvojil připomínky ke změnám v pořadí uvádění výrazu 
„vědecká/umělecká kvalifikace“, a to tyto: čl. 4 odst. 1 písm. a), čl. 4 odst. 2–u slova kvalifikace, čl. 6 
odst. 2 písm. f), čl. 16 odst. 1, čl. 17 odst. 2, čl. 24 odst. 1, čl. 24 odst. 3, čl. 27 odst. 2 písm. f), čl. 34. 



Výsledky hlasování o schválení předloženého Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování 
profesorem aklamací: 

ANO 8 hlasů; NE 0 hlasů;  

Řád habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem byl schválen. 

Předsedkyně konstatovala, že na dnešním zasedání AS JAMU byly schváleny všechny předkládané 
dokumenty včetně zapracovaných připomínek v oblasti technicko-legislativní. 

6. Různé 

Předsedkyně AS JAMU K. Horáčková požádala senátory, aby schválili její nominaci za školu (senát) do 
RVŠ místo paní prorektorky Mackové, která se vzdala členství v AS z důvodu neslučitelnosti funkcí. 

 ANO 8 hlasů; NE 0 hlasů;  

Předsedkyně AS JAMU Květoslava Horáčková byla schválena jako delegátka JAMU do RVŠ. 

Předsedkyně AS JAMU otevřela téma termínu konání pravidelných zasedání AS JAMU pro nadcházející 
akademický rok 2018/19. Padl návrh na pondělí v 16 hod, který byl prodiskutován a uznán jako vhodný 
termín.  AS JAMU žádá o zajištění možnosti uskutečňovat zasedání v jednací síni v přízemí rektorátu 
JAMU. 

V akademickém roce 2018/19 bude zasedání AS JAMU probíhat 2. pondělí v měsíci v 16 hod. na 
rektorátě JAMU. Schváleno tichým souhlasem. 

Příští schůze se bude konat 20. 6. 2018 v 8.30.    

Zasedání AS JAMU bylo ukončeno v 10:40 hod. 

 

 

Zápis vypracovala MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D. 
Verifikovala doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.   


